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PROTOKÓŁ Nr XXXVII/2017 
z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 

z dnia 07 marca 2017 r. 
 

 
 

Ustawowa liczba Radnych  15 
Liczba radnych obecnych na sesji 12 
Liczba radnych nieobecnych na sesji                     3 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                1530 

 

 

 

Radni obecni na sesji: 
 

1. Bartosz Borkowski 
2. Władysław Czerwiński 
3. Jacek Ciapała 
4. Michał Gaczkowski 
5. Sebastian Gaik 
6. Grzegorz Królik 
7. Ireneusz Kuczyński 
8. Jan Ratajczyk 
9. Adam Stobiecki 
10. Paweł Wąs 
11. Mirosław Włóka 
12. Konstanty Ruciński 

 

Radni nieobecni na sesji: 
  
1. Sławomir Szczur 
2. Rafał Fogiel 
3. Włodzimierz Warmus 
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Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
 

1. Burmistrz Sulejowa     Wojciech Ostrowski 
 

Punkt 1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
 

Otwarcia XXXVII sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza Sulejowa oraz 
pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 12 radnych, więc Rada Miejska może obradować                      
i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekt uchwały, która będzie omawiana na dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekty uchwał otrzymali. 

 
Na obrady sesji przybył Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski. 
 

 
Punkt 2 

 
Przedstawienie porządku obrad. 

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany do Uchwały Nr XXXVI/301/2017 Rady  

Miejskiej w Sulejowie z dnia 28 lutego 2017 r. w sprawie ustalenia wynagrodzenia  
dla Burmistrza Sulejowa.  

4. Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
5. Wnioski, zapytania i informacje - odpowiedzi. 
6. Zakończenie obrad. 

 
Protokół z poprzedniej sesji zostały wyłożone na sali obrad oraz były do wglądu w Urzędzie 
Miejskim w Sulejowie. 
 

Uwag do protokołów nie wniesiono. 



3 
 

 
Punkt 3 

 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany do Uchwały XXXVI/301/2017 Rady Miejskiej                                                                     
w Sulejowie w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Sulejowa. 
 

 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Stobiecki. 

 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.                                                  

 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -          12 
przeciwnych  -           0 
wstrzymujących  -           0 

 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXVII/303/2017 w sprawie zmiany do 
Uchwały XXXVI/301/2017 Rady Miejskiej w Sulejowie w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Burmistrza Sulejowa. 
 
 

 
Punkt 4 

 
Interpelacje radnych. 

Radny 
Jan Ratajczyk 

     Zwracam się z prośbą, czy jest brana pod uwagę możliwość budowy kanalizacji  
     sanitarnej  uwagi na bliskość tej miejscowości z oczyszczalnią ścieków w Piotrkowie  
     Trybunalskim proszę o sprawdzenie, czy jest możliwość przyłączenia tej miejscowości  
     do tej właśnie oczyszczalni. Interpelacja moja jest związana z wnioskiem mieszkańców  
     tej miejscowości.    
 
 

Radny 
Jan Ratajczyk 

    Proszę o rozważenie możliwości rozszerzenia trasy autobusu szkolnego o miejscowość 
    Zalesice – Kolonia (I alejki). Jest to wniosek jednego z mieszkańców tam mieszkających, 
    którego dziecko będzie uczęszczało do Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Witowie, 
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Punkt 5 
 

Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
 

Radny 
Władysław Czerwiński 

Mieszkańcy ul. Zielonej zwracają się do władz gminy o wystąpienie do GDDKiA                        
w Opocznie  o wykonanie chodnika między ul. Kolejową a ul. Zieloną. 

Na działce przy ul. Łęczyńskiej był pożar (bar "pod Brzozą"). Prosi o odszukanie 
właściciela i posprzątanie tego terenu. 

Mieszkańcy ul. Słonecznej, ul. Zielonej, ul. Energetycznej proszą o sprzątanie Stanicy. 
Jest tam wysypisko śmieci. 

Stwierdził, że doszła do niego informacja, że pracownicy MZK nie mają uprawnień do 
wymiany żarówek i naprawy oświetlenia ulicznego. Ciągnie się to od 2 - 3 miesięcy. 
Jeżeli elektryk nie miał uprawnień, to do tego jest dyrektor czy kierownik, aby ich 
zobowiązał do zrobienia tych uprawnień. Kiedy elektryk będzie miał te uprawnienia                      
i kiedy będzie naprawiane oświetlenie. 

         Prosił o przekazanie informacji w formie pisemnej.  

  
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
        Zapytał, jakie warunki musi spełnić radny, żeby jego wnioski, które zgłasza  
        były realizowane. Na 8 zgłoszonych wniosków zrealizowany został tylko jeden.  
        Są natomiast realizowane zadania nie ujęte w Wieloletniej Prognozie Finansowej  
        na lata 2017 – 2025. 
 
       Prosił o informację, czy będzie wykonana nakładka na ul. Nadrzecznej w Sulejowie.  
         
      Wnioskował o uporządkowanie terenu wokół rzeki Pilicy przy moście. 
 
 

Radny 
Grzegorz Królik 
          Poinformował, że elektrycy Miejskiego Zakładu Komunalnego nie wykonują 
          napraw oświetlenia ulicznego.  
 
          Popiera budowę hali sportowej w Sulejowie. Ale z przekazywanych informacji wynika,  
         że mają tam powstać dodatkowo place zabaw, siłownia. Dlaczego Pan Burmistrz nie  
         chce zrealizować wniosku, jaki zgłosił w sprawie budowy siłowni zewnętrznej przy  
         ul. Kopalni Dolnej – ul. Żwirowej.  
         Jeżeli nie było środków finansowych na tą siłownie to skąd Pan Burmistrz weźmie  
         tak duże środki finansowe na realizacje hali sportowej.  
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Radny 
Sebastian Gaik 
       Prosił Pana Burmistrza, żeby przeanalizował budżet Gminy na 2017 r. i wygospodarował 
       środki finansowe na naprawę i remont dróg na naszym terenie. Stan dróg po zimie jest  
       bardzo fatalny.  
 
 
Burmistrz Sulejowa  
Wojciech Ostrowski 

    Wyjaśnił, ze nakładka na ul. Nadrzecznej ujęta jest w rewitalizacje miasta Sulejowa.  
    Jeżeli wykonanie tej nakładki nie będzie kolidowało z rewitalizacją to je zrealizujemy.  
      

 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poinformował  
radnych że: 
- 10 marca 2017 r. odbędzie się spotkanie w sprawie przedstawienia wyników audytu 
  w Miejskim Zakładzie Komunalnym,  
- sesja Rady Miejskiej w Sulejowie odbędzie się w 27 kwietnia 2017 r.  
 
 
        

Punkt 6 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 
obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam XXXVII sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 07 marca 2017 r.                              
o godzinie 1630.                       
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